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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 19  noiembrie  2012, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 
 
 Lucrările şedinţei încep la ora 1400 în prezenţa a 16 consilieri din numărul total al 
membrilor Consiliului. 
 Prin Dispoziţia nr.1991 din 16 noiembrie 2012 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
extraordinară a Consiliului local din data 19 noiembrie 2012, ora 1400, care  are loc în 
sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Bălănean Viorel  
2. Dinu Ionel 
3. Ilie Clement 
4. Badea Ionuţ 
5. Spoială Slav Gheorghe 
6. Truică Liliana 
7. Vladu Alexandru 
8. Petcu Toma Florin 
9. Pârlea Victor Constantin 
10. Oprişan Gigi 
11. Cartojan Dan Liviu 
12. Cioacă Ionuţ 
13. Ciobanu George Daniel  
14. Stanciu Marius Viorel 
15. Popazu Liviu 
16. Velicu Florian 
 

Absenţi: 
 

1. Cepraga Cornel Sorin 
2. Măroiu Marian 
3. Dinu Cristina Elena 
4. Gâdea Gheorghe 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Bună ziua! Bine aţi venit la o nouă şedinţă 
extraordinară. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Conform Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită. Sunt prezenţi 16 consilieri. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să vă explic de ce a fost nevoie de această 
şedinţă extraordinară şi de ce sunt pe ordinea de zi şi cele două puncte cu înfiinţarea 
societăţilor comerciale. 

În urma rectificării bugetare municipiul Giurgiu a a primit bani care trebuie 
redistribuiţi şi o parte din ei au fost prinşi şi pentru cele două societăţi.  

Referitor la cele două  terenuri - sunt solicitări de la Minister ca acestea să fie 
trecute din domeniul privat în domeniul public. 

Avem o solicitare a I.S.U. Vlaşca Giurgiu privind acordarea unui sprijin financiar 
necesar pentru perioada de iarnă pentru combustibil. De aceea am trecut astăzi  în această 
extraordinară şi nu la şedinţa ordinară pentru ca aceştia să poată duce mai departe 
activitatea SMURD şi celelalte activităţi. 

Înfiinţarea acestor două societăţi: GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. – avem o 
mare problemă în desfăşurarea activităţii şi derularea contractelor. Pentru faptul că 
procedura e grea am decis să venim astăzi cu aceste puncte, trebuie să mergem la 
Registrul Comerţului, ca la începutul anului să fie funcţional cu tot ce înseamnă buget şi 
tot ce trebuie. 

În ceea ce priveşte CENTRALA TERMICĂ GIURGIU S.A. – primim toate 
bunurile de la ei. Există o Ordonanţă de Guvern care crează cadrul legislativ pentru aceste 
bunuri, de aceea avem nevoie pentru când va deveni a noastră. 

Domnul consilier Velicu Florian: Ordinea de zi cuprinde 5 puncte. Supun la vot 
ordinea de zi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Propun să se facă o inversare a punctelor 
la ordinea de zi. Partea de capital de la punctul 1 se regăseşte pentru cele două societăţi. 
Să se înfiinţeze prima dată cele două societăţi şi după să aprobăm partea de buget. 

Domnul consilier Velicu Florian: Alte discuţii? Punctul 1 va deveni punctul 5. 
Supun la vot ordinea de zi cu moficarea propusă. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi  a 
fost aprobată. 

 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 
de 7.000 lei Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă „Vlaşca” al judeţului 
Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul 
public al Municipiului Giurgiu a două terenuri, situate în Platforma 1 Chimie 
 
Domnul consilier Velicu Florian: Acest punct a mai fost supus atenţiei Consiliului 

Local şi acum suntem obligaţi să le trecem în domeniul public.  
Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind înfiinţarea Societăţii Comerciale 
GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Noi am fost alături de dvs. cu toate 

propunerile, cu tot ce a fost corect şi legal. Regulamentul Consiliului Local prevede în 
mod expres introducerea pe ordinea de zi punctelor urgente. Vă propun ca punctul 3 şi 4 
să le punem pe ordinea de zi de la şedinţa ordinară, altfel s-ar încălca regulamentul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-am explicat care este graba, ca să poată să 
funcţioneze din luna ianuarie. Dacă vă aduceţi aminte când s-a înfiinţat A.D.P.P.-ul au 
fost probleme la înfiinţare şi de aceea am introdus acum aceste puncte, v-am explicat la 
începutul şedinţei. Este o procedură mai grea. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dacă mergeţi la Registrul Comerţului, în 
10 zile aveţi societatea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuie să mergem la Registrul Comerţului. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este o treabă de principiu. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Este o treabă de principiu care a mai funcţionat. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu este legal ce se întâmplă. Toţi colegii 

am discutat, sunt probleme cu tabletele, nu am avut timp să studiem partea de structură a 
statutului societăţii. De principiu suntem de acord, dar nu e normal ce se întâmplă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt două societăţi după Legea nr.31, nu sunt 
foarte multe lucruri de verificat. Cu A.D.P.P.-ul se lucrează greu în acest moment. Orice 
cerere a nostră trebuie să meargă la lichidator. Aceste societăţi au fost înfiinţate ca să 
deservească  administraţia locală. Acum vreau să ţin A.D.P.P.-ul pentru lucrări de 
reparaţii, de întreţinere domeniu public. Eu voi lua deciziile care ţin de funcţionare. Nu 
este ca la o firmă privată. 

 Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mai este o treabă cu numirea 
directorului. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Referatele sunt foarte laconice. Sunt 
contraziceri între referat şi expunerea de motive. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Atâta timp cât este necesar să înfiinţăm aceste 
societăţi, putem face mâine o altă extraordinară. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu se poate. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Chiar dacă se ajunge la Registrul 

Comerţului şi sunt factori de fond, se poate discuta la şedinţa orinară. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Aveţi posibilitatea ca până la şedinţa de comisie şi 

până la şedinţa în plen să faceţi modificări. 
Domnul consilier Ciobanu George Daniel:Domnul Sevastian ştie că a fost numit 

director? Normal ar fi trebuit să fie prezent. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Este doar o propunere. 
Domnul consilier Velicu Florian: Spun la vot proiectul de hotărâre aşa cum a fost 

prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu se aprobă. 
Domnul secretar Roşu Petre: A fost amânat. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Şi punctul 4, la fel, se amână pentru şedinţa 
ordinară. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu trebuie să ne grăbim, cei de la 
A.D.P.P. au greşit că s-au grăbit. 

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind înfiinţarea Societăţii Comerciale 
CENTRALA TERMICĂ GIURGIU S.A. – se amână 
 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 
de venituri şi cheltuieli pe anul 2012 
 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Acest punct are prins şi capitalul pentru 

aceste două societăţi. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Acesta trebuie modificat şi partea de 

capital se va aproba la următoarea şedinţă.  
Doamna Ionete Ralica: Se poate spune că se suplimentează cu 114 mii lei, am scos 

suma pentru cele două societăţi. 
Domnul secretar Roşu Petre: Art.1. va fi în următoarea formă: „Se aprobă 

suplimentarea Bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2012, cu suma de 114 mii 
lei, conform anexei 1 şi a Listei de Investiţii aferente, conform anexei 2, care fac parte 
integrantă din prezenta hotărâre.” 

Domnul consilier Velicu Florian: Să se consemneze în procesul verbal. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de domnul secretar. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 
Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 1440. 
 

 


